
Møte 13 - 06.05.2020 

Prioriterte saker: 

- Nestleder har med hjelp fra nukmed-leder lagt fram en plan for kommunikasjonsplattform til 

V&A 

- Situasjon pdd. er at hvert kull har separate grupper på facebook. Blesting fra HS, 

komiteer og undergrupper må legges ut på hver gruppe for å nå hele V&A. Det meste 

av innlegg er angående arrangementer og blesting fra bedkom. Det er lite “vanlige” 

studenter som bruker det. I tillegg er det ingen kommunikasjon på tvers av linjer. 

- Skal man finne ny blestearena? Skal man ta i bruk fellesgruppe på face? Risikerer vi 

at det bare blir en ny sidespam? Hvordan sikre at man får inn alle sammen? 

- Mulige løsninger: 

- Fellesgruppe på face: 

- Mange andre linjeforeninger har store fellesgrupper med mye 

aktivitet. 

- Vil forhåpentligvis gi bedre kommunikasjon mellom kull, mindre 

spam, inkluderer gamle medlemmer. 

- Sosialt/saklig/bedpress 

- Avhenger av at man har strengere regler for innlegg (typ 

arrangementer kan kun blestes i fellesgruppe, ikke i kullgrupper, 

maks antall innlegg osv) 

- Fellesgruppe vil linke til kullgrupper og andre relevante sider. 

- mail  

- Tidligere blitt brukt, men ikke lenger aktiv. Mulig med revival 

- Kan brukes til å sende nyhetsbrev med info hver 2.uke 

- discord 

- Opprettet for corona, kan bli overflødig etterpå. Foreslår å la den stå 

som gaming-kanal 

- Slack 

- innad i komiteer og HS 

- Instagram 

- Brukes for blesting 

- nettside 

- offentlig informasjon, kalender mm. 

- FB like page 

- offentlig informasjon 

- Kommentarer 

- hvordan finne igjen info når alt er på samme gruppe? 

- avhenger at vi er veldig klare på reglene rundt posting. også postbegrensing 

- mail kan bli bra med god kontakt med undergrupper og komiteer 

- mulig å legge repetitiv info på arrangement for å hindre spam i gruppene. 

- Mange kanaler, må legge opp for nye: kullgruppe og medlemsgruppe, soft 

start 

- hvordan sikre at folk kan få varsler? 

- like-pagen overflødig? bruke mail og fellesgruppe i stedet? bruke siden til å 

vise frem nye komitemedlemmer ol. Konklusjon: ikke kverke den. 



 

Komiteer (oppdatering): 

● Leder:  

- Nye regler for ekskursjon. NTNU ønsker reise skal være mer bærekraftig, nærmere 

Norge pga CO2 avtrykk. De vil ha mindre egenandel for studentene, men også 

mindre budsjett . Møte med Anne Borg med linjelederne:  

- Det er ikke lov for linjeforening å ringe nye studenter (GDPR). Hvordan få 

kontakt med nye studenter? Foreløpig ingen løsning fra fakultetet.  

- Det blir digital immatrikulering, ingen samling på frimerket. Vet ikke om det 

blir oblig oppmøte -> prioriterer nye studenter.  

- Fadderopplegg: fakultetet vil vi skal følge helsemyndighetenes anbefalinger. 

Ingen løsning for smitteberedskap mtp alko og fest. Fakultetet legger opp til 

undervisning på dagtid og sosialt på kveldstid i samme rom (Hvordan få alle 

linjeforeningene med?).  

- Det blir kanskje online undervisning til høsten. De ønsker fysisk 

undervisning så langt det går, spesielt mtp lab. Fakultetet vurderer å flytte 

studiestart fram/tilbake, men har ikke tatt kontakt med faddersjefer. 

- Veldig få internasjonale studenter i høst. 

- Info via LL framover. Pressekonferanse 07.05. 

- Campus er nå helt stengt for folk som ikke MÅ være der. 

- 17. mai - lov med 50 stk - presisering av “offentlig sted” kommer på torsdag. V&A 

sier vi er coronastengt. Mulig med digitalt opplegg, kan taes på sparket.  V&A og 

Omega blir å holde kontakt rundt løsninger på gruppestørrelser. Vi er over 200 

personer som pr nå ikke er tillatt på arrangementer. 

- Styringsdokument. Må fikses for alle stillinger i HS. De er utdatert. 

 

● Nestleder: 

- 17 Mai 

- Samfundet ønsker et 15 sek klipp av folk som skåler og veiver lykkelig med 

flagg. Silje tar ansvar for klippet og for posting til kullgruppene 

 

- Strava 

- De gamle er fortsatt på topp, gammel volvoxer, Håvard Gullik stakk av med 

seieren for beste utøver! 

- Vi vant sammenlagt! Slo alle andre linjeforeninger og klarte å samle inn 

2,000 kilometer! Vi er rå!        

 

- Premie Årelekene - snart ferdige           

 

● Kasserer: 

○ Sit søknad gikk igjennom 

■ Dette er første søknad uten den gamle Sit-regnskapsmalen (egt. SiO sin) som 

V&A brukte 2014-2019. I år prøvde jeg ut Visma-rapportene, og de ble 

godkjent av Kulturstyret (de som godkjenner sit-søknadene). Det betyr at Sit-

søknaden blir enklere for kassererne nå enn før 2020.   

○ V&A IL Damer har nå blitt en dimensjon i regnskapene våre. 



 

   

● Faddersjef: 

○ Har møter, men mangler fortsatt info til å begynne med mange ting 

○ Møte på tirsdag hvor alle skal presentere hvordan ta hensyn til korona-retningslinjer 

og hva vi gjør dersom 200 er maksgrense på deltagere (blir utfordring for feks 

sommer-OL og U1)  

○ Masterfaddertid: rekord med 32 masterfaddere, kommer til å få færre fadderbarn pga 

veldig få internasjonale og lave søkertall på masterlinjene, så masterfadderbarn 

kommer til å få latterlig god oppfølging   

 

● Sekretær: 

○ Har digitalt opplegg med KK 

 

Undergrupper (oppdatering): 

- Bumblebeats: Det vil ikke bli noen aktivitet før til høsten, dersom det er blitt 

normalisert 

- Revy: Kun et styremøte etter lockdown. Prøver å holde kontakt med revyen selv i 

disse tider. Kartlegger hvem som er tilgjengelige for en eventuell konterevy til høsten, 

muligens rundt samme tid som studentkavalkaden. (Sen september, tidlig oktober) 

- V&AIL: Har hatt innecup i slutten av februar og noen treninger. Ingenting etter corona 

inntraff. Ikke noe skal skje før fadderperioden, med post på rebusløpet. Etter det 

forhåpentligvis kamper og treninger som vanlig. 

- SkeiV&A: Ingen aktivitet. Vi fikk støtte av sit til å lage banner, men ikke leie av 

høyttaler. 

 

Eventuelt: 

- Arealundersøkelse i ny campus 

 

 

https://docs.google.com/document/d/1Lr1Bl4EXQnMxqU7GQQwS-1UxZKSEwS8cy8UoStgzRBY/edit?fbclid=IwAR1ChIGvJwUYQHG_p9J5LPOjWMtKCE5g2qSvZRxxQ7rcLVQcEcNjebr7uRE

